
Referat bestyrelsesmøde

Hvidovre Kajakklub

Dato, tid og sted   tirsdag d. 5. april 2011 kl 18.00 hos Inge

Mødeleder

Referent Chris

Indkaldte Casper, Chris, Inge, Johanna, Simon, Søren A, Søren S. 

Fraværende Johanna, Søren A.

Dagsorden Referat / beslutninger

1. Restancer v/ Helle Helle Bech Jensen indbudt for at diskutere hvordan vi 
forholder os til medlemmer, der er forlangt bagud med 
kontingentbetalingen

 Helle og Chris formulerer de breve, der fremover 
udsendes som rykkere inden man bliver 
ekskluderet som medlem.

 Restancelisterne blev gennemgået, og der bliver 
ryddet op snarest. 

 Der udsendes sammen med nyhedsbrevet besked 
om, hvordan indkrævningen bliver foretaget 
fremover. Det fremgår klart af vores love hvornår 
man mister medlemsretten, og hvad det koster at 
generhverve den.

2. Planlægning af medlemsmøde 
(dato, indkaldelse og 
dagsorden for mødet)

Chris udarbejder forslag til nyhedsbrev. Vi færdiggør 
arbejdet onsdag d. 13/4 kl. 18:30, hvor vi mødes i 
klubben og ordner forsendelserne.

3. Gennemgang af bestemmelser 
for HvK v. Chris

Alle bestemmelser blev gennemgået, og rettelser tilføjet. 
De nye bestemmeler lægges snarest på hjemmesiden. (Er 
gjort)

4. Ungdomskoordinator – status? Birgitte Broksø og Rikke Sibbersen deles om opgaven. 
De aftaler indbyrdes, ”hvem der gør hvad”. Vi forsøger at 
få Helle Olsen til at være med til et indledende møde.

5. Bordet rundt. Inge: 
1. Eengangspuljen: Kommunen har besluttet, der 

gerne nu må søges til material, så der er søgt 
32.000 kr til børnekajakker. Beløbet er tildelt os, 
så der inkøbes 2 både (Viper 51 F-kvalitet)

2. 32 tilmeldte til Svejbæk – 15 på den lange.
3. Der har været møde blandt instruktørerne – de 

ønsker at fastholde de nuværende krav i et to-
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måneders forløb. EPP må vente til alle er bedre 
klædt på til opgaven.

4. Inge er ved at være færdig med regnskaberne. 
(Der er indkøbt rigtigt mange både sidste år! 
Fremadrettet er der 50.000 kr. til nyindkøb.)

Søren S.
1. Aftalt indkøb af 2 Nelo Viper 55 til instruktionen.
2. Bådpladser til K2: Stadig tre pladser til deling, og 

de tre ansøgere har fået dem.
3. Der vil blive ”luget ud” blandt klubbådene.
4. Søren S.vil se hvilke privatejede både, der ikke 

bliver brugt, og kontakter ejerne om frigivelse af 
deres bådplads. 

5. Vi afgør ikke nu, om der skal indkøbes flere 
pagajer denne sæson.

6. Polobåde opbevaring: Inge taler med Erik Olsen. 
(+Emil?)

7. Opvaskemaskine: Det blev besluttet at indkøbe 
den maskine, Søren A. har foreslået.

8. Polopagajer: Der indkøbes 5.
9. Indstilling til kommunal hædring: Når den 

kommer, skal Helle S. orienteres, så vi får peget 
på nogle kandidater.

10. Søren S. styrer båddåbene ved forårets 
medlemsmøde

Simon:
1. Polostævne 8. maj – vi deltager!
2. Simon orienterer om Polo på hjemmesiden og 

lægger billeder op.
Chris:

1. Chris orienterede kort fra DKF's årsmøde. Se 
nærmere på DKF's hjemmeside om årsmødets 
forløb.

2. Ny klubstander efterlyst: Inge har bestilt og fået 
leveret – udleveret til Chris.

3. Forårsrengøreingen ligger i ”den lange påske” 
Søren A. må overveje og udmelde ny dato

4. Forskønnelsesudvalg er nedsat: Søren A., Erik 
Olsen, Ole Plass Jensen, Leon Steensen. Desuden 
meldte Inge sig. Søren A. er tovholder på 
projektet.

5. Løbsdeltagelse: Alt vedr. dette stiles til Søren S., 
som står for alle løbstilmeldinger.

6. Jeg får navnene på alle trænerne, samt hvad den 
enkelte har ansvar for – og sørger for det kommer 
på hjemmesiden.

7. Faste åbne træningshold skal være synlige på 
hjemmesiden. Det skal angives hvilke krav der er 
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til deltagerne. Jeg går videre med det.
8. Jeg har bestilt 50 stk. Tryg-mærkater til de 

privatejede både, og orienterer i nyhedsbrevet og 
på medlemsmødet.

9. DKF arbejder med EPP-øvelser til 
træninsholdene, og vi afventer resultatet. 
(Chris/Spejder)

10. Vippeporten er defekt – muligvis er motoren 
brændt af. Casper ser på det. Vi skal have fræset 
portenes sider, så de ikke binder.

Casper:
1. Christian Schmidt er sat på opgaven timer på 

kompressoren til øl-automaten, så kølelegemet 
kun er aktivt om dagen.

2. Ansøgninger om kurser: er sendt ud, og gode 
tilbagemeldinger. Vi arbejder videre på det. 
Casper og Inge ser på det.

3. Søren A. kontaktes om isoleringsprojektet – det er 
nu, inden varmen sætter ind.

Simon:
Intet yderligere at tilføje.

6. Diverse Handikaproning: Søren S. kontakter Marianne for at høre, 
om hun stiller op som tidtager kommende sæson. Inge 
tilbyder at være bagvagt. Inge kontakter Johnny om 
brugen af video – kan den evt. fungere som ”stopur”?
Motorbådsbesætning ved handikaproningen: Simon 
kontakter Anton og Anders.
Fremover vil følgebåden blive sat i vandet ved 
standerhejsningen, og tages op ved standernedhalingen. 
Så undgår vi forhåbentlig en gentagelse fra denne vinter, 
hvor frosten overraskede.
Grill: Inge laver en plan over grilmesterne!
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